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Z/18/317518 INT/18/868823 
Datum: 14 november 2018 
 
Aanwezig 
Voorzitter: dhr. H.T.W. Visser 
Commissiegriffier: mevr. E.H. Hondelink-Rinsma 
Leden: dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang); mevr. T.J.E.M. Riswick-Keultjes 

(Lokaal Belang); dhr. E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang); dhr. H.A. Bulten 
(Lokaal Belang); dhr. A.M. Meijer (CDA); dhr. J. de Nooij (CDA); dhr. 
B.J.F.M. van der Kroon (CDA); dhr. M.R.A. Lap (PvdA); dhr. W.J. Snelders 
(VVD); mevr. L. van der Velden (SP); dhr. E. Verkampen (D66); dhr. H.L.M. 
Meijer (Sociaal Zevenaar); dhr. B.M. Kagei (GroenLinks) 

Collegeleden: mevr. P. Schadd-de Boer; mevr. C.M. Koers-de Graaf; dhr. J.W.H. Winters 
Overige aanwezigen: Insprekers:  

* Agendapunt 6 "Aanvraag omgevingsvergunning woonfunctie Lente-
morgen 122 Zevenaar": 
- dhr. R. Langeveldt 
- dhr. of mevr. E.L.T. Gudden 
* Agendapunt 7 "bedrijfsvestiging recyclingbedrijf firma v. Os 7Poort 
Zevenaar": 
- dhr. R. Witjes (Witjes Milieuadvies) 
- dhr. W. Kees Woltering namens Ontwikkelingscombinatie FOZ BV 
* Agendapunt 8 "Burgerbrief d.d. 17 juli 2018 inzake veiligheid 
Huvenersweide/snelfietsroute": 
- mevr. R. Draisma 
- dhr. D. Schapendonk 

Afwezig met kennisgeving: dhr. B. Zock (SP); dhr. M.C. Wikkerink (GroenLinks); dhr. F.B.M. Evers 
(CDA) 

 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. In verband met de inspraak worden agendapunten 6, 7 
en 8 naar voren gehaald. De PvdA laat weten dat agendapunt 9 “Burgerbrief d.d. 27 augustus 2018 inzake 
toelatingseis duurzaamheidslening” van de agenda af kan, omdat hij uit de media heeft vernomen dat het 
college de toelatingseisen om voor een duurzaamheidslening in aanmerking te komen gaat verruimen. 
De portefeuillehouder bevestigt dat het college de doelgroep wil vergroten  door de toelatingseisen 
(bouwjaar woning en WOZ-waarde)  los te laten en laat weten dat ook sportverenigingen voor een 
duurzaamheidslening in aanmerking kunnen komen. Dit zal worden vastgelegd in een verordening die in 
het 1e kwartaal van 2019 naar de raad komt. 
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2. Inspraak 
 
Er zijn 6 insprekers die inspreken over agendapunten 6, 7 en 8. 
 
Agendapunt 6 "Aanvraag omgevingsvergunning woonfunctie Lentemorgen 122 Zevenaar": 
- de heer Langeveldt pleit als initiatiefnemer voor het plan om de molen als monument te herstellen en 
daar omheen een woning te bouwen waarbij de molen voor een deel in de woning valt en de molen het 
centrum van de woning wordt. Inspreker beschrijft hoe het proces is gegaan en dat naar aanleiding van 
diverse overleggen en belangen van de buren het project op diverse punten is aangepast. Er is echter met 
de buren  geen gezamenlijk draagvlak gevonden.  Inspreker geeft aan dat ze zoveel mogelijk rekening 
hebben gehouden met de diverse belangen om dit project te kunnen realiseren. De commissieleden 
stellen nog enkele vragen aan inspreker over o.a. het bereiken van een compromis, de erfafscheiding, de 
randvoorwaarden en de functie van de molen.  
- de heer Gudden geeft aan niet afwijzend te staan tegenover ontwikkelingen  in en rondom de molen aan 
de Lentemorgen maar is – gelet op het wegnemen van zicht en zonlicht en de waardedaling van zijn 
woning - wel een fel tegenstander van het huidige bouwplan zoals deze nu voorligt. Verder geeft 
inspreker aan in het voortraject niet betrokken te zijn geweest bij de gesprekken met de gemeente en/of 
het proces en dat er geen rekening is gehouden met zijn belangen. In latere gesprekken met de gemeente 
en met de aanvrager heeft inspreker alternatieven voorgesteld. Inspreker voelt zich niet serieus genomen 
en doet het verzoek de ontwerpverklaring van geen bedenkingen niet af te geven en er bij het college op 
aan te dringen dat er opnieuw gesprekken worden gevoerd om tot een alternatief bouwplan te komen 
waar iedere partij zich in kan vinden. De commissieleden stellen nog enkele vragen over de hoogte van de 
financiële schade, het doorsnijden van de molen in de lengte, het feit dat inspreker zich niet gehoord 
voelt en het bouwvolume richting de Vuurdoornstraat.  

 
Agendapunt 7 “Bedrijfsvestiging recyclingbedrijf firma v. Os 7‐Poort op Zevenaar”: 
- de heer Witjes van Witjes Milieuadvies heeft voor de firma Van Os de aanvraag omgevingsvergunning 
ingediend  en geeft aan dat de term “demontagebedrijf” niet het juiste beeld van het bedrijf weergeeft.  
Inspreker geeft een korte uitleg van de bedrijfsactiviteiten om dat beeld te corrigeren. Punten die hij 
daarbij benoemt zijn de omgevingsvergunning beperkte milieutoets voor metaalrecycling, het feit dat het 
niet om ‘’sloop” gaat, de beperkte ruimte voor buitenopslag (is ook niet vergund) en het feit dat de 
werkzaamheden inpandig plaatsvinden. In de aanvraag is een en ander uitvoerig beschreven en alles wat 
niet vergund is, is ook niet toegestaan. De commissieleden stellen geen aanvullende vragen. 
- de heer Woltering geeft aan dat hij inspreekt namens Fashion Outlet Zevenaar B.V.  Zijn bezwaren 
richten zich puur tegen de vestigingsplaats en niet tegen het bedrijf zelf. Inspreker is van mening dat het 
bedrijf niet thuishoort op deze locatie. Hij laat weten dat er een gesprek van Coöperatie 7Poort met de 
wethouders is geweest om te proberen  samen  tot een oplossing te komen waarin iedereen zich kan 
vinden. Inspreker geeft aan dat er een alternatieve locatie in beeld  is (nabij Dachser, aan de buitenzijde 
van bedrijventerrein 7Poort) die  ook uitgebreid kan worden met een milieustraat en stelt voor om dit 
serieus in overweging te nemen, daar Coöperatie 7Poort ook heeft laten weten zich hierin te kunnen 
vinden. Inspreker spreekt zijn zorgen uit over het naleven van regels en de uitstraling. De commissieleden 
stellen vragen over de bedrijfsvoering zoals die geschetst is door vorige inspreker, de uitstraling/het 
afbreukrisico, de zorgen van inspreker over de naleving van regels en het contact met de gemeente.  
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Agendapunt 8 "Burgerbrief d.d. 17 juli 2018 inzake veiligheid Huvenersweide/snelfietsroute": 
- mevrouw Draisma vraag in haar inspraak aandacht voor de gevaarlijke situaties en onoverzichtelijkheid 
die door het snelfietspad en de nieuw aangelegde weg zijn ontstaan op meerdere punten van de route, 
met name de splitsingen Platanenlaan/Eikenbaan -Reisenakker/Hunneveldweg en ook 
Reisenakker/Mercurion. Inspreekster verzoekt de commissie om genoemde situaties te beoordelen en te 
onderzoeken of er mogelijkheden zijn om de splitsingen overzichtelijker te maken maar ook bijvoorbeeld 
of er snelheidsbeperkende maatregelen mogelijk zijn. De commissieleden stellen nog enkele vragen over 
de rol van Veilig Verkeer Nederland,  de overzichtelijkheid en de gewenning aan de nieuwe situatie door 
automobilisten 
- de heer Schapendonk geeft een presentatie over de verkeersveiligheid van de snelfietsroute waarbij hij 
visueel laat zien wat de ervaringen zijn ten aanzien van de snelheid, de verlichting, de hondentoilet, het 
parkeren en het gedrag van gebruikers. Ook geeft hij daarbij aan dat handhaving maar beperkt mogelijk 
is. Inspreker stelt een aantal maatregelen voor om de verkeersveiligheid te verbeteren. Ook laat hij de 
beeldvorming en uitstraling zien van de snelfietsroute.De commissieleden stellen nog enkele vragen over 
het langsparkeren en drempels. 
 
 
3. Raadsvoorstel aanvraag omgevingsvergunning woonfunctie Lentemorgen 122 Zevenaar 
(agendapunt 6 op agenda) 
 
De raad wordt voorgesteld een ontwerpverklaring van geen bedenkingen (vvgb) af te geven voor het 
bouwen van een woning in combinatie met de bestaande monumentale molenromp op het perceel 
Lentemorgen 122 te Zevenaar. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- burgerpartipatie; er is een burger die zich niet gehoord voelt, hoe is het proces gelopen; verschil beleving 
burger en college/organisatie (Sociaal Zevenaar) 
- onmogelijkheden huidige bestemmingsplan; het is het begin van een traject indien raad nu ja zegt (CDA) 
- de mogelijkheid om zienswijzen formeel in te dienen (Lokaal Belang) 
- het afgeven van een verklaring van geen bedenkingen terwijl er wel bedenkingen zijn (PvdA) 
- het feit dat het hier om een bestemmingsplan gaat en niet om een bouwtekening (Lokaal Belang) 
- de afgesproken randvoorwaarden (PvdA) 
- het volume van de nieuwbouw (CDA) 
- de alternatieven (CDA) 
De commissie roept insprekers op (evt. met de bewoner van de Vuurdoornstraat) nogmaals met elkaar in 
gesprek te gaan, nog een keer goed naar het plan te kijken en te trachten tot een oplossing te komen 
waar alle partijen zich in kunnen vinden.  
Lokaal Belang en CDA geven aan het voorstel mee terug te nemen naar de fractie en zich hierop nog te 
beraden. 
 
College 
Het college laat weten de inspraak serieus te nemen en heeft begrip voor de emoties. Het proces is 
volgens college zorgvuldig verlopen, waarbij er aanpassingen  zijn gedaan. Insprekers  zijn er samen niet 
uitgekomen en in het college is toen de afweging gemaakt. Het plan gaat met dit besluit inderdaad de 
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formele procedure in.  
 
Conclusie 
Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering. 
 
 
4. Bedrijfsvestiging recyclingbedrijf firma v. Os 7‐Poort op Zevenaar (agendapunt 7 op agenda) 
 
Naar aanleiding van de inspraak in de commissie Ruimte van 22 oktober jl., de ingekomen brief van het 
bestuur van Coöperatie 7‐Poort en de discussie in de raadsvergadering van 24 oktober jl. n.a.v. de 
ingediende motie hierover van de VVD en Sociaal Zevenaar is dit onderwerp geagendeerd. Het college 
heeft in de raadsvergadering toegezegd met een feitenrelaas te komen en in de raadsvergadering is 
besloten dit onderwerp voor de eerstvolgende vergadering van de commissie Ruimte te agenderen. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- de motie waarin het college wordt opgeroepen in overleg te treden met de betreffende ondernemer van 
het demontagebedrijf om te zoeken naar een alternatieve locatie en daarbij iedere verdere besluit-
vorming over deze hervestiging aan te houden (VVD) 
- een combinatie met aanbiedstation Edisonstraat waarbij containers uit het zicht worden gehouden  en 
dit energieneutraal uitgewerkt wordt (met bijdrage Parkmanagement voor verduurzaming) (VVD) 
- de milieustraat (Sociaal Zevenaar) 
- het voldoen aan de esthetische eisen die van kracht zijn op 7Poort (D66) 
- beeldvorming/uitstraling van het bedrijf en het feit dat het bedrijf sinds 1982 al ongeoorloofd op de 
huidige locatie zit (GroenLinks) 
- de erfpachtovereenkomst (VVD) 
- handhaving (PvdA) 
- de milieuzone (PvdA) 
 
College 
College laat weten te werk te gaan volgens de ruimtelijke ordening-regels. Als bedrijf aan de regels 
voldoet, wordt overgegaan tot vergunning verlening en deze is verleend. Er ligt ook een 
erfpachtovereenkomst waardoor uiteindelijk is uitgekomen op 7Poort. Het college wijst de commissie op 
de bestemmingsplanprocedure, deze is maatgevend. Er zijn goede en constructieve  gesprekken geweest 
met het Parkmanagement, maar ook met de firma Van Os. Door het Parkmanagement zijn zienswijzen 
ingediend en de verlenging van de zienswijzentermijn ligt nu bij de rechter. Parkmanagement heeft 
alternatieven gedaan. 
Toezeggingen: 
- Er wordt (samen met het Parkmanagement en de firma Van Os) serieus gekeken naar de verplaatsing 
van de firma Van Os naar een alternatieve locatie met daarbij de kanttekening dat de vergunning-
verlening en de wetgeving en alles wat daarom heen speelt gerespecteerd moet worden.  
- Vraag PvdA milieuzone: de portefeuillehouder heeft toegezegd een helder en specifiek antwoord te 
geven op de volgende vraag: de firma van Os valt – volgens de beantwoording van de technische vragen 
van de PvdA - onder milieuzone 3.2. Echter, door de kavel van het bedrijf loopt de milieuzonegrens tussen 
3.2 en 4.2. Wat is nu de exacte milieuzone? 
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De voorzitter geeft aan dat de motie van de VVD eventueel opnieuw ingediend kan worden.  

 
5. Burgerbrief d.d. 17 juli 2018 inzake veiligheid Huvenersweide/snelfietsroute (agendapunt 8 op 
agenda) 
 
In de raadsvergadering van 26 september 2018 is op verzoek van de fractie van D66 deze brief voor 
commissieoverleg geagendeerd. De fractie van D66 heeft aangegeven de gevaarlijke situaties zoals 
omschreven in genoemde brief te willen bespreken, zoals ook de door buurtbewoners aangegeven uiterst 
gevaarlijke situaties van de nieuwe snelfietsroute op de splitsingen Platanenlaan/Eikenbaan en 
Reisenakker/Mercurion. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- het door het college creëren van een veilige situatie waarbij de Eikenbaan ook meegenomen wordt 
(D66) 
- onveiligheid bij de oversteek bij de school (PvdA) 
- de suggestie om een quickscan door Veilig Verkeer Nederland te laten maken (VVD) 
- handhaving (GroenLinks) 
- de onoverzichtelijkheid (Lokaal Belang) 
- het wennen aan de nieuwe situatie (Lokaal Belang) 
- onveiligheid door scooters en brommers (SP) 
- gebruik door tractoren en vrachtwagens (GroenLinks, Lokaal Belang) 
- het bespreken van de oplossingen van insprekers (CDA) 
 
College 
Toezeggingen: 
- De portefeuillehouder (Koers) zegt toe de suggestie van VVD  om voor de snelfietsroute Huvenersweide 
Veilig Verkeer Nederland (VVN) een quickscan te laten uitvoeren mee te nemen naar de VVN.  
- Ambtenaren van de gemeente Zevenaar zullen  met inwoners en de insprekers op dit agendapunt gaan 
kijken naar evt. mogelijkheden/maatregelen om de grootste zorgen weg te nemen waarbij ook overige 
onveilige plekken t.a.v. de (toekomstige) snelfietsroutes worden meegenomen (bijv. Platanenlaan 
(oversteek school), Ringbaan Zuid, oversteek spoorovergang Stationsplein). 
- De portefeuillehouder kijkt naar de suggestie van Sociaal Zevenaar om iets op de gemeentelijke website 
te vermelden over de snelfietsroutes (wettelijke beperkingen etc.) 
 
 
 
6. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De commissie wordt gevraagd de besluitenlijst van de vergaderingen van 3 en 22 oktober 2018 vast te 
stellen. Deze worden ongewijzigd vastgesteld.  
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7. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
 
De commissie wordt gevraagd de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties vast te stellen. Deze 
wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
8. Raadsvoorstel gewijzigd vaststellen bestemmingsplan "Boerenerfkavels" 
 
De raad wordt voorgesteld in te stemmen met de volgende ambtshalve wijzigingen ten opzichte van het 
ontwerp: de verbeelding en de toelichting aan te passen door de boerenerfkavel ‘De Holtkamp’ eruit te 
halen en de verbeelding, regels en toelichting aan te passen door het aantal planologisch toegestane 
woningen per boerenerfkavel te wijzigen, het bestemmingsplan ‘Boerenerfkavels’ gewijzigd vast te 
stellen overeenkomstig daartoe behorende verbeelding, regels, toelichting en bijlagen en voor dit plan 
geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening vast te stellen.  
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- de vraag of Zevenaar hier optreedt als projectontwikkelaar (Lokaal Belang) 
- de omvang van de bijlage (Lokaal Belang , Sociaal Zevenaar)  
- de kosten en de vraag of deze geborgd zijn via de gronduitgifte (Sociaal Zevenaar) 
 
College 
De essentie van het verhaal staat in het raadsvoorstel, de bijlage is een naslagwerk. Zevenaar is geen 
projectontwikkelaar, maar schuift dit door naar de projectontwikkelaar. 
 
Conclusie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als hamerstuk voor de komende raadsvergadering. 
 
 
9. Manifest Democratisch Energie Initiatief aan gemeenten en waterschappen d.d. 1 oktober 2018 
ten aanzien van energie- en klimaatbeleid 
 
In de raadsvergadering van 24 oktober 2018 is op verzoek van de fractie van Lokaal Belang deze brief voor 
commissieoverleg geagendeerd. In het Manifest worden de risico’s voor de gemeenten genoemd en de 
fractie van Lokaal Belang wil hierover in de commissie graag van gedachten wisselen en weten of de 
doelstelling gehaald wordt. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 
- de vraag of de doelstellingen wel gehaald worden/Europese klimaatboetes (Lokaal Belang) 
- een goede planning (op tijd beginnen) (CDA) 
- het feit dat het een goede ambitie is om voorop te lopen, zodat je als gemeente nog wat speling hebt als 
je het niet gaat halen (GroenLinks) 
- het handhaven van de ambitie op 2040 en deze goed monitoren om eventuele boetes te ontwijken 
(PvdA) 
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10. Stand van zaken project rijkswegen A15 /A12 
 
Vanwege de importantie en impact van dit ruimtelijke project staat dit onderwerp als terugkerend 
onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijn over de 
ontwikkelingen, voor de commissie is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van 
onderling overleg.  
 
De portefeuillehouder spreekt over de uitspraak van het Europees Hof PAS (Programma Aanpak Stikstof) 
van 7 november jl. Het Europees Hof oordeelde dat Nederland te weinig doet om de stikstofuitstoot terug 
te brengen en dat kan gevolgen hebben voor de doortrekking van de A15 en de verbreding van de A12. De 
Raad van State is nu aan zet en dient 62 bezwaarschriften te toetsen aan deze uitspraak. In het 1e 
kwartaal van 2019 worden de uitslagen verwacht. Portefeuillehouder doet de suggestie om een keer een 
half uurtje voor de commissievergadering over de stand van zaken incl. het onderliggend wegennet te 
spreken. De voorzitter laat weten dit verzoek mee te nemen naar de agendacommissie. 
 
Toezegging: 
- De portefeuillehouder zal de urgentie van het doen van aanvullende maatregelen om de verkeersdruk 
op de A12 te verminderen (o.a. verbreden A12) nogmaals onder de aandacht brengen van Rijkswaterstaat 
en de Provincie in de vergadering van het BOGG (Bestuurlijk Overleg Grondgebonden Gemeenten, 
Waterschappen en Provincie) van 10 december 2018. 
 
 
 
11. Rondvraag 
 
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders. Er zijn technische vragen 
door de fractie van de VVD aangekondigd (bijgevoegd) inzake glasvezel buitengebied. De vragen zullen 
ter vergadering mondeling door de fractie gesteld worden. 
 
* Vraag VVD inzake glasvezel buitengebied (stand van zaken, gezamenlijk oppakken met de regio, wanneer 
onderneemt Zevenaar zelf actie): 
De portefeuillehouder laat weten dat er voor het aanleggen van het glasvezelnetwerk 3 marktpartijen zijn 
met wie gesproken wordt en dat de legesverordening (versneld) moet worden aangepast in die zin dat de 
partijen een tarief per aansluiting betalen in plaats van per strekkende meter. De legesverordening is 
uiterlijk januari gereed. Bedrijven kunnen dan aan de slag.Marktpartijen mogen ook zelf aan de slag 
richting inwoners. Eén marktpartij heeft de uitvraag al gedaan. Er is nog geen convenant omdat we nog 
met de regio in gesprek zijn om tot een zorgvuldige afweging te komen. Daarbij wordt gekeken naar de 
randvoorwaarden en de vraag of er überhaupt wel een convenant nodig is. Er kan dan aan de slag gegaan 
worden met de marktpartij die voldoet aan alle voorwaarden (volgens Telecomwet) en onze standaarden 
en daarop kan dan ook gestuurd worden.  
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen nog vragen over onder meer: 
- het feit dat er één marktpartij fanatiek aan de slag is om mensen te werven (Lokaal Belang) 
- urgentie inwoners is belangrijker dan urgentie marktpartijen (CDA) 
- de prijs van omliggende gemeenten (CDA) 
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* Vraag Lokaal Belang inzake stand van zaken bestemmingsplan Buitengebied Zevenaar: 
De technische problemen zijn inmiddels verholpen. 29 november is de publicatie.  
Toezegging: 
* Er komt een korte raadsinformatiebrief betreffende de stand van zaken bestemmingsplan Buitengebied 
 
 
3. Punten van orde commissie 
 
De leden van de commissie kunnen agendaverzoeken aan de commissie voorleggen.Besproken wordt het 
ingediende Punt van Orde van het CDA om “duurzaamheid” als vast agendapunt op de agenda van de 
commissie Ruimte te plaatsen, zodat er iedere maand door de portefeuillehouder een terugkoppeling 
wordt gegeven van de stand van zaken. Ook wordt de aanbeveling gedaan om in het 
raadsinformatiesysteem in iBabs een duurzaamheidsmap te maken waarin alle ontwikkelingen staan. 
 
Commissie 
De commissie kan hiermee instemmen. Het voorstel wordt aangenomen.  In mei is er een evaluatie 
hierover in de commissie. Aandachtspunten: 
- daarbij steeds betrekken of we de doelstellingen voor 2040 gaan halen (Lokaal Belang) 
- ervoor waken dat er niet teveel “stand van zaken-agendapunten” op de commissieagenda komen te 
staan (PvdA) 
 
College 
Het college vindt zowel het agenderingsverzoek als het aanleggen van een duurzaamheidsmap in het ris 
een goed voorstel en is van mening dat de raad geen informatieachterstand moet oplopen.  
 
 
4. Mededelingen portefeuillehouders (college) 
 
Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente mededelingen te doen. 
De volgende mededelingen worden gedaan:  
 
- Vliegveld Lelystad: de minister heeft een brief aan de Provincie gestuurd. De portefeuillehouder geeft in 
het kort de inhoud van de brief weer. Totdat er een luchtruimherziening is mogen er niet meer dan 10.000 
vluchten vanaf Lelystad worden uitgevoerd. Er komt een startbesluit in het voor jaar van 2019 met 
verbeterstappen die voor 2023 kunnen worden uitgevoerd en die zijn voornamelijk gericht op het 
ongehinderd doorklimmen vanaf Lelystad. Binnen 3 jaar moeten alle laagvliegroutes verdwenen zijn. Er is 
een goede monitoring samen met Provincie en andere gemeenten waarbij het doel is om de vliegroutes 
zo goed mogelijk in te vullen.  
- De gemeente Zevenaar heeft de circulaire prijs van de ABN AMRO gewonnen, omdat we als gemeente 
goed circulair bezig zijn. 
- Er komt een nieuwe afvalstoffenverordening conform de nieuwe modelverordening van de VNG. De 
inhoud hiervan is geactualiseerd op grond van de huidige afvalinzameling naar het voorbeeld van de 
voormalige gemeente Rijnwaarden omdat deze in 2017 is vastgesteld. Die van Zevenaar was van 2005. 
- Er wordt een korte terugblik gegeven op de informatieve raadsbijeenkomst met de woningcorporaties 
van 30 oktober jl. 
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- Portefeuillehouder wijst de commissie nog op 2 bijeenkomsten waarvoor de uitnodigingen nog volgen: 
* 12 december 2018: bijeenkomst inzake retentiegebied Rijnstrangen samen met Rijkswaterstaat (in het 
gebied zelf, Herwen) 
* 17 december: bewonersavond inzake voorterrein BAT, raad en partijen Hal 12 worden ook  hierbij 
uitgenodigd 
 
Toezeggingen:  
* In Q1 2019 zal er een vervolgbijeenkomst wonen met stakeholders plaatsvinden  
* In Q1 2019 zullen via een raadsinformatiebrief de prestatieafspraken van de corporaties met de raad 
worden gedeeld (verzoek CDA) 
* Er komt een raadsinformatiebrief aardgasvrij maken van Zevenaar  
 
 
5. Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 22.30 uur. 
 


